

“2012中韩日化学品法规峰会”邀请函

Invitation Letter - 2012 Summit Meeting on Chemical Regulations
in China, Korea and Japan

尊敬的_____先生/女士

Dear Mr./Ms. _____:

继欧盟实施REACH法规以来，中国、韩国、日本顺应国际化学品安全管理趋势，相继修订相关化学品法规，进一步加强对化学品的安全使用管理，给整个工业界带来深远影响并造成巨大冲击。新形势下企业如何应对日益严格的化学品法规？化学品监管部门如何加强化学品的安全使用管理？面对企业和管理部门的诸多问题，继“2011首届中韩日化学品法规峰会”成功举办后，瑞旭技术（CIRS）将再次联手韩国化学融合试验研究院（KTR）、日本产业环境管理协会（JEMAI），于2012年10月24-25日在中国上海举办“2012第二届中韩日化学品法规峰会”。本届峰会以中韩日欧化学品注册、风险评估、GHS等法规动态和监管机制为主题，旨在为化学品企业与中、韩、日、欧化学品主管当局架起交流的绿色桥梁，促进国际间化学品管理交流，促进化学品的安全使用和管理，促进亚太化工安全与可持续发展。让我们再聚上海，畅享盛宴，共谋发展。

We would like to invite you to participate in the 2nd “Shanghai Summit Meeting on Chemical Regulations in China, Korea and Japan” held in Shanghai on 24-25 October 2012.

Since the introduction of EU REACH regulation, China, Korea and Japan have revised or drafted their own chemical legislation recently to overhaul chemicals management, creating new challenges to chemical industry and regulatory authorities. In a time when chemical regulations have become more stringent at an international level, how should chemical industry respond to the increasing needs of chemical regulatory compliance in China, Korea and Japan? How do regulatory authorities strengthen their chemical safety management and seek the balance between the chemical trade and the protection of human health and environment?

CIRS, KTR and JEMAI are jointly planning the 2nd “2012 Shanghai Summit Meeting on Chemical Regulations in China, Korea and Japan”. The topics of this summit include chemical registrations in China, Korea, Japan and Europe, risk assessment, GHS implementation and enforcement. This summit is aimed at assisting collaboration between the three countries, building transparent sharing of regulatory updates and enforcement measures, and promoting the safety and sustainability of chemical industry in Asia-pacific region. We sincerely look forward to your attendance at the summit! We feel through your involvement in the summit, we can come closer to achieving our goal.

Your sincerely,

Summit Organizing Committee
Chemical Inspection & Regulation Service (CIRS)
Korea Testing & Research Institute (KTR)
Japan Environmental Management Association for Industry (JEMAI)



CIRS
瑞旭技术



KTR KOREA TESTING &
RESEARCH INSTITUTE



日本産業環境管理協会
Japan Environmental
Management Association For Industry